



## Skiffington / Grant Challenge

**Date:** Saturday, May 21<sup>st</sup>, 2022

**Time:** 9:30am - 5:30pm

**Classification:** Outdoor Track and Field Meet

**Location:** Croix-Bleue Medavie Stadium, Moncton, NB

**Primary Contact:** Peter Stuart (stuart@nbnet.nb.ca)

**Organized by:** Athlétisme Sud-Est / South-East Athletics (ASEA)

Ed Skiffington (Moncton High School) and Don Grant (Harrison Trimble High School) each coached and officiated for over 40 years. This meet is named in honour of their outstanding contributions to school sport in the Greater Moncton area.

Registration is through TrackieReg and is \$20.00 for the first event and \$10.00 for each additional. All athletes must be registered no later than Wednesday, May 18<sup>th</sup> at 11:59pm.

By registering, participants agree to abide by all policies and procedures of Athletics New Brunswick and Athletics Canada.

Rolling Schedule (tentative based upon final entries)		
9:30am	Track	200mh/300mh/400mh, 80m/100m ( <i>prelims</i> ), 2000m/3000m, 80m/100m ( <i>finals</i> ), 800m, 80mh/100mh/110mh
	Field	Shot Put, Discus Throw, Long Jump
Lunch Break		
	Track	1000m/1500m/2000m/3000m steeplechase, 150m/200m, 1200m/1500m, 300m/400m
	Field	Javelin Throw, Hammer Throw, High Jump, Triple Jump

There are no public health guidelines concerning the transmission of COVID-19 currently in effect in New Brunswick. All participants and spectators are welcome to wear masks and hand sanitizer will be made available.





## Défi Skiffington / Grant

**Date:** Samedi le 21 mai 2022

**Quand:** 9h30 – 17h30

**Classification:** Compéititon Exterier en athletisme

**Où:** Stade Croix-Bleue Medavie, Moncton, NB

**Contact principal:** Peter Stuart (stuart@nbnet.nb.ca)

**Organisé par:** Athlétisme Sud-Est / South-East Athletics (ASEA)

Ed Skiffington (Moncton High School) et Don Grant (Harrison Trimble High School) étaient des entraîneurs et officiels pour plus que 40 ans. Cet competitions son appelé pour honorer leur contributions pour la sport à Moncton.

Inscription est sur Trackie. Il en coûte 20.00\$ pour la premier événement et 10.00\$ pour chaque événement supplémentaire. Tous les athlètes faux etre inscit par le 18 mai à 23h59.

Par inscrire tous les participants accepter de respecter toutes les politiques et procédures de Athlétisme Nouveau-Brunswick et Athlétisme Canada.

Horaire (des changements son possible selon les inscriptions)		
9h30	<b>Piste</b>	200mh/300mh/400mh, 80m/100m ( <i>prelims</i> ), 2000m/3000m, 80m/100m ( <i>finales</i> ), 800m, 80mh/100mh/110mh
	<b>Pelouse</b>	lancer du poids, lancer du disque, Saut en longeur
	Pause	
	<b>Piste</b>	1000m/1500m/2000m/3000m steeplechase, 150m/200m, 1200m/1500m, 300m/400m
	<b>Pelouse</b>	lancer du javelot, lancer du marteau, saut en hauteur, triple saut

Presentment il n'y a aucune restriction concernent COVID-19 en Nouveau-Brunswick. On encourage les athletes, entraîneurs and spectators si qu'il veut porter un masque il peut, mais ça cerai pas obligatoire.